



Protokoll fört vid Styrelsemöte

LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt 2012-05-16, 13:56 – 15:45 (1337169414 – 1337175942)

Plats T1

Närvarande Magnus Aspling
Johan Burström
Harald Andersson
Emil Svensson
Mathias Tegel
Sebastian Larsson
Erik Hellström
Emil Tylén

1 Mötets högtidliga öppnande

Magnus Aspling förklarade mötet öppnat 13:56 (1337169414).

2 Formalia

1. Val av mötesordförande

Magnus Aspling valdes till mötesordförande.

2. Val av mötessekreterare

Emil Svensson valdes till mötessekreterare.

3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare

Emil Tylén och Harald Andersson valdes till justeringspersoner.

4. Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

5. Eventuella adjungeringar

Erik Hellström och Johan Burström adjungerades.

6. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor.

3 Ommöblering i T1

Ta bort de gamla datorerna som står i T1 och teveapparaterna samt ommöblera, för att förbereda för BGD.

Styrelsen beslutade

att ommöblering sker i eftermiddag.

4 Server till BGD

Ge en egen server till BGD som de kan ha till mail- och webserver.

Styrelsen beslutade

att sponsra med server fram till höstmötet och sedan utvärdera om BGD ska behöva betala för den.

5 Minskat inköp av labbrockar

Det första priset som Magnus hade tagit fram var utan moms, så priset med moms blev ca 8700 kr.

Styrelsen beslutade

att minska inköpet av labbrockar från 20 st till 8 st p.g.a. priset.

6 Bestämmande av datum för LUDDLAN⁵

Magnus tycker att 2 veckor in på läsperioden är lagom, eftersom studenter då ännu inte "kommit igång" och kan dedikera en helg åt lanet. Styrelsen instämmer och tycker att helgen 14-16 september blir bra. Andreas Nilsson skall försöka se till att Ludd får använda de tomma datorsalarna bredvid A2506.

Styrelsen beslutade

att det blir Luddlan 14-16 september.

att Emil Tylén ska boka lokal för det nämnda Luddlanet.

7 Nya regler för T1

7.1. Minskad tillgänglighet till lokalen Problemet är att folk vistas för mycket i T1. Magnus tycker att det inte finns någon anledning att vara i T1 mellan 04:00-07:00, dock kan man få specialtillstånd av styrelsen för att få vara i T1 under de nämnda tiderna. Mathias Tegel anmärker att han ofta kommer tidigt på morgonen varpå specialtillstånd åter tas upp.

Styrelsen beslutade

att utan speciellt tillstånd från styrelsen får man inte vara på Ludd mellan 04:00-07:00.

7.2. Möjlighet att utvisa personer som missbrukar lokalen Folk som sover, skräpar ned eller inte visar hänsyn bör kunna utvisas ur T1.

Styrelsen beslutade

att styrelseledamöter skall ha rättigheten att utvisa personer från T1 under så lång tid som de ser passar.

7.3. Ljudbegränsningsdirektivet Om inget annat anges skall ingen musik spelas i T1 innan 17:00.

Styrelsen beslutade

att det inte ska vara något "störande" ljud (tex musik, spelljud o.s.v.) innan 17:00, om personen som spelar inte har tillstånd från övriga i lokalen.

8 Diskussionspunkt: Vilka ska faktiskt ha högre behörighetskort?

Vilka bör ha behörighet till lokalen nu när vi låter BGD låna förråd? Magnus tycker vi ska ha det som lnnet, där bara rötter, styrelsen och datasektionen har tillgång. Emil Tylén tycker att alla som har saker i förrådet bör ha tillgång dit, varpå Magnus påpekar att om alla som lämnar in saker i förrådet har tillgång till förrådet så är det inte ett säkert förråd. Emil Svensson påpekar att man bör kunna ge specialprivilegier till personer som inte sitter i styrelsen så de kommer in i förrådet. Det är inte så bra att personer från den förrföra styrelsen har kvar sina kort, de bör återkallas.

Styrelsen beslutade

att kalla tillbaka alla kort med hög behörighet som inte tillhör styrelsen eller "speciella" personer.

9 Diskussionspunkt: Johan pratar

Johan informerar om det som händer med SSU i Norrbotten (se bilaga).

10 Söka sponsring av LKAB

Förslag att söka sponsring från LKAB till exempelvis "fönstret", nya skärmar, terminaler o.s.v.

Styrelsen beslutade

att Emil Svensson ska kolla upp möjligheterna med sponsring av LKAB.

11 Köpa nya stolar

Tills efter sommaren bör Ludd ha skaffat nya stolar. De nuvarande stolarna är gamla och trasiga.

Styrelsen beslutade

att det ska sökas sponsring för stolarna av LKAB eller andra företag.

12 Övriga frågor

12.4. Fixa självstängaren till dörren Den förra var felmonterad från början vilket ledde till att den gick sönder, vi bör skaffa en ny.

Styrelsen beslutade

att det ska köpas en ny dörrstängare för ca 500 kr.

12.5. Bokningssystem för lokalen Bygga ett bokningssystem så att man kan boka lokalen och/eller projektorn. De som bokar lokalen har förtur t.ex om någon har bokat för att spela rollspel och de tycker att det är jobbigt att någon använder projektorn, så får de som använder projektorn stänga av den.

Styrelsen beslutade

att det ska byggas ett bokningssystem för luddare så att de kan boka lokalen.

12.6. Ommålning i lokalen Emil Svensson kom fram till att det inte nödvändigtvis är så att färgerna är dåliga i lokalen, det är snarare så att allt är slitet och ger en "sunkig" känsla.

Styrelsen beslutade

att skjuta upp punkten.

12.7. Styrelseträff Johan tycker att styrelsen ska ha en träff för att lära känna varandra. Magnus påpekar att på fredag så ska folk grilla tillsammans och att Johan är välkommen. Han säger även att styrelsen ska ha en upptaktsmiddag till hösten.

12.8. Hemsidan Emil Svensson tycker att det borde fixas en ny hemsida. Den ska inte ersätta wikin, utan snarare vara Ludds ansikte utåt medan wikin är till för medlemmar.

Styrelsen beslutade

att skjuta upp punkten.

13 Mötets högtidliga avslutande

Magnus Aspling förklarade mötet avslutat 15:45 (1337175942).

Emil Svensson, mötessekreterare

Magnus Aspling, mötesordförande

Emil Tylén, justeringsperson

Harald Andersson, justeringsperson